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Volilni boj se kmalu prične. Občinske vo
litve bodo v kratkem razpisane. Občinski 
uradi že sestavljajo volilne imenike in kakor 
se misli, bodo meseca marca že povsod ob
činske volitve končane. Na spomlad, aprila 
ali majnika bodo tudi volitve T narodno 
skupščino. Po drugib okrajib se je že začelo 
živahno gibanje, vsaka stranka se pripravlja 
na volitve, nekateri časopisi so tudi že pri
čelo čisto po stari navadi blatiti svoje poli
tične nasprotnike. V ptujskem okraju je do 
sedaj Se precej mirno, dela se očividno le na 
tihem. Mi želimo, da bi se volitve izvršile 

dostojno brez nepotrebnih osebnih napadov 
na nasprotnika. Vsaka stranka naj skuša, da 
spravi svoje najboljše može v tako važne 
javne zastope. Odločno pa zahtevamo od 
vsakega kandidata in naj pripada katerikoli 
stranki, da stoji brezpogojno na stališču po
polnega ujedinjenja Srbov, Hrvatov in Slo
vencev. Kdor ni bil vedno odločen Jugoslo
van, ta se naj tudi sedaj ne sili v ospredje, ker 
mu to mogoče obeta dobiček. O volilnem gi
banju hočemo natančno poročati in prosimo 
svoje somišljenike, da nam takoj iz vsake 
občine pošljejo poročila. Naše uredništvo je 
tudi pripravljeno podajati občinskim pred
stojnikom in vsem svojim pristašem pojasnila 
o novem volilnem redu. 

Občinske volitve v Ptuju. Za bližajoče se 
volitve se pripravljajo intenzivno vse stranke, 
kakor kažejo različni znaki. Samo ob sebi ra
zumljivo je, da ne sme zaostati v tem gibanju 
tudi naša stranka. Pretečeni torek vršil se je 
mnogobrojno obiskani shod naših pristašev 
v Središču, na katerem je poročal strankin 
predsednik Dr. Vekoslav Kukovec. Še isti 
večer prispel je v Ptuj, kjer se je vršil važen 
sestanek zaupnikov. Dr. Kukovec podal je 
važna pojasnila glede občnega političnega 
stanja, po kojih pojasnilih se je razvila živah
na debata glede bližajočih se volitev zlasti 
z ozirom na naš mestni okoliš. Poživljamo 
vse naše pristaše, da se intenzivno pečajo s 
tem vprašanjem, ker so volitve pred durmi. 

Mestna glasbena šola v Ptuju naznanja, 
da se vrše pevske vaje otroškega zbora za 
prihodnji veliki koncert zopet redno vsak 
četrtek od 4. do 5. ure popoldne in vsako 
nedeljo od 9. do 10. ure preddoldne v god-
beni sobi v Dijaškem domu I. nadstropje. 
Vabljene so vse deklice in dečki, ki so pri
hajali že pred Božičem, da se tudi sedaj 
redno udeležujejo vaj in naj pripeljejo s seboj 
še drugih, ki imajo posluh in veselje za lepo 
petje. 

Iz seje mestnega sosveta dne 23. decembra 
1919. Glavna točka dnevnega reda je bil 
proračun za upravno leto 1920. V pokritje 
deiicita so se sklenile doklade na državne 
davke in sicer tako, da bi revnejši sloji in 
stalno nameščeni bili manj prizadeti. Iz iste
ga razloga se je pri najemninskem vinarju 
vpeljalo progresivno načelo ; pri stanovanjih 
do 200 K ostane dosedanjih G vinarjev od 
vsake krone, potem pa vedno več, tako da 
se plača pri stanovanju, ki stane nad 2000 
K, že 20 vinarjev od vsake krone. Na voj-
nodobičkarski davek se je predlagala nakla
da 30%, istotako na dedne pristojbine 30%, 
na davek od prirastka na vrednosti nepre
mičnin naklada 10%, l/i državnih immobili-
arnih pristojbin za nezazidano in 'Ao za za-
zideno ozemlje. Nadalje se je predlagala ka
nalska pristojbina 1 vinar od vsake krone 
najemščine, ki presega letni znesek 100 K. 

Vpolje se vesehčm davek, zviša se davek za 
nepotrebne pse na 5 K mesečno, za pse-stra-
zarje ostane dosedanji davek 10 K na leto. 
Zvišale so se razne občinske takse in vpe
ljale nekatere nove, kar je opravičeno, ker 
so vse uradne potrebščine zelo drage; naj 
torej prispevajo v prvi vrsti tisti, ki se po
služujejo urada. Predlagale so se višje cene 
pri mestnih podjetjih ter se je sestavil po
sebni odsek za nadzorovanje mestnih podje
tij. Interpeliralo se je zaradi počasnega do
stavljanja računov mestne plinarne in dru
gih podjetij, ker s tem trpi mestna blagajna. 
Na interpelacijo glede zapiranja trgovin o 
priliki kolkovanja denarja je g. vladni ko
misar pojasnil, da so trgovci bili kaznovani, 
da pa so vložili priziv na deželno vlado. 

Slovenska banka. Kakor se nam poroča, 
ustanovi Ljubljanska kreditna banka, podruž 
niča v Mariboru svojo eksposituro v Ptuju \ 
hiši g. dr. R. Sadnika še tekom tekočega 
meseca. S tem bo za naše mesto, ki je od 
nekdaj veljalo kot trgovsko mesto, odprav
ljena občutna potreba in pozdravljamo te 
tembolj, ker izpolni to vrzel naš občepri-
ljubljeni najstarejši domači denarni zavod. 

Zveza ženskih društev na Koroškem" je 
naprosila dijaštvo na Štajerskem, da ji po-
maga pri nabiranju prispevkov za prireditev 
božičnice ubožni koroški šolski mladini. Naše 
zavedno dijaštvo se je tej prošnji radovoljne 
odzvalo. Poslali so nam : Kr. vojaška realka 
v Maribora 2918.50 K in nekaj obleke; Mest 
na trgovska šola v Celju 2103 K ; Državna 
gimnazija v Ptuju 1610 K, obleko in šolsk« 
potrebščine; Učiteljišče šolskih sester v Ma
riboru 1600 K in šolske potrebščine; Držav
no moško učiteljišče v Mariboru 1569*80 K 
Vinorejska in sadjarska šola v Maribon 
1000 K ; Državna gimnazija v Celju 850 K; 
Učiteljstvo v Cerknici 738 K; Meščanska 
šola v Krškem 240 K ; Državna realka \ 
Mariboru 225 K ; Državna gimnazija v Ma-
riboru 200 K. Nabiralcem in darovalcem se 
v imenu koroške dece najuljudneje zahvalju
je odbor „Zvezo ženskih društev na Ko 
roškem." 

Hum pri Ormožu. Naša občina je sklenila 
v seji 29. m. m. protest, proti nabiranju ne 
zakonitega vinskega davka. Za izvanredn 
primanjkljaj pri proračunu za leto 1920 si jt 
občina najela nekaj posojila, da ni treba pre
več vzdigniti odstotkov in se polagoma od
plačuje. Proti množečim se tatvinam in ulo-
mom stavil se je primeren predlog in pro
šnjo na okrajno glavarstvo, ta se prebival 
stvo pomiri. Daj Bog skoraj vsestranske mir
ne in boljše razmere! 

Sv. Urban. Na Štefanovo so se tukaj pro 
dajali cerkveni sedeži. Posestnik Alojz Top
lak v Desencih je kupil za svojo ženo sedež 
za 5600 K, reci: pettisočšesto K. Obenem je 
licitiral sedež za sebe in dal zanj 1260 K. 



Kadovedni Btno, ali plača dotični posestnik 
tudi dohodninski davek tako rade volje ? 

Most preko Mure. Deželna vlada je odre
dila, da se takoj začne graditi most čez 
Muro, in sicer na Moti pri Ljutomeru. 


